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Algemene ledenvergadering 
 

Vanwege Covid-19 is de ALV dit jaar uitgesteld. Helaas blijkt een 
reguliere ALV dit jaar niet verantwoord. Daarom zal de ALV dit jaar 
in digitale vorm plaatsvinden en wel op woensdag  
14 oktober. De uitnodiging en de instructies ontvangt u per e-mail.  
 

17 oktober: herfstexcursie paddenstoelen 
 

Op zaterdag 17 oktober van 14.00 uur tot 16.00 uur (reservedatum zaterdag 31 oktober) 

gaan we weer paddenstoelen zoeken. Bij lichte regen gaat de wandeling door; bij storm en 

onweer wordt uitgeweken naar de reservedatum. 

Vanzelfsprekend gelden de voorschriften i.v.m. 

Corona. Maximum aantal deelnemers is 10.  

Aanmelden kan bij 

info@vriendenvandeleidsehout.nl   

Mycoloog Jan Hengstmengel, medewerker van 

Naturalis, zal onze gids zijn en hij licht alvast een 

tipje van de sluier op op onze website: klik hier 
 

De komende weken is flink veel regen voorspeld en dat verhoogt de kans op het vinden 
van paddenstoelen. Vorige week heb ik samen met Jan “voorgewandeld” en ondanks de 
onmiskenbare droogte in de Leidse Hout waren al aardig wat paddenstoelen te zien. 
 

Lieke van Boven 

In en om de grote vijver 

 

In de vorige Nieuwsbrief stond een bericht over de zeven 
kleine zwaantjes in de grote vijver. Die zijn inmiddels flink 
gegroeid, maar nog steeds aan kleur en snavel (bek) te 
herkennen als jonkies. Ze kunnen al behoorlijk kwaadaardig 
blazen naar overmoedige hondjes!  
Wist u trouwens dat In de grote vijver door Aaf Verkade (adviseur Stadsgrachten) 
regelmatig onderzoek wordt gedaan naar de waterkwaliteit? Zij duikt in het water en 
proeft het zelfs! In haar laatste Nieuwsbrief schrijft ze dat de laatste twee jaar de 
waterkwaliteit enorm vooruit is gegaan. Zij bedankt daarvoor o.a. de zwanenfamilie, want 

“die eten namelijk volop het hoornblad weg, waardoor het water weer 
kan stromen. En die groene gordijnen eten ze zo graag, omdat ze niet (of 
in elk geval véél minder) gevoederd worden met brood. Ik zie, ruik én 
proef dit duidelijk aan het water.” Belangrijk dus dat iedereen zich aan 
het voederverbod houdt! Daarnaast signaleert Aaf minder goed nieuws, 
namelijk dat “ook in deze plas de rode Amerikaanse rivierkreeften zich 
actief een weg aan het graven zijn in de oevers”.  Tijdens de 
insectenexcursie vorig jaar heb ik dat zelf kunnen constateren en 
fotograferen.  

                                                                                                                                      Lieke van Boven 
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Nog even de rivierkreeften… 
 

Een paar weken geleden bleek een van hen haar (of zijn?) intrek te hebben genomen in de 
berging onder het podium van de Waterlelie.  
 

En nu we het toch over de Waterlelie hebben ….. 
 

Tegen de tijd dat u deze nieuwsbrief ontvangt heeft er al een mooi aantal concerten 
geklonken in onze muziektent. 
Jammer genoeg begonnen we met een afgelasting op zondag 30 augustus. 
 

Op woensdag 9 september schitterde 
er een pareltje in de muziektent. 
Terwijl het rondom en boven de 
Waterlelie regende, speelden celliste 
Lucia Swarts en contrabassist Robert 
Franenburg de sterren van de hemel. 
Het publiek zat “Corona-vlakbij” de 
muzikanten op het podium en 
ofschoon de wind zich regelmatig 
meester maakte van de partituren, liet 
het duo zich niet van de wijs brengen.   
Fragmenten beluisteren? Klik op de 
links in de foto. 

 

Om de concerten mogelijk te maken moest het team van de Waterlelie een corona-
veiligheidsplan maken voor het verkrijgen van benodigde vergunningen. Tot onze vreugde 
zijn de bezoekers doorgaans bereid de afstandsvoorschriften na te leven. 
 

Voor 4 en 11 oktober waren nog twee concerten gepland met respectievelijk het 
podiumorkest van Kunst en Genoegen (K&G 3) en Dansorkest Date 7-2-7. 
 
Omdat wij de concerten onmogelijk binnen de jongste Corona-richtlijnen van de overheid 
kunnen uitvoeren, is besloten beide af te gelasten. 
 
Hopelijk zien we elkaar weer rond de muziektent in 2021…… 
 
Werner Hendriks 
 

 
 
                                             
                                             
                                            Het Waterlelieteam van 9 september 
                                            bereidt zich voor op  een nat concert… 

Waterlelie 9 sept 2020 1  
 

 

Waterlelie 9 sept 2020 2  
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De Leidse Hout en de gevolgen van Corona 
 

De afgelopen zomermaanden bleek de Leidse Hout, net als alle andere parken in 
Nederland, populairder dan ooit. Het grote speelveld was in de weekenden bij droog weer 
- en deze zomer was droog en zonnig - bezaaid met groepen jongeren, gezinnen en hele 
families. Aan de vlaggetjes, ballonnen en picknickmanden was duidelijk zichtbaar dat er, 
weliswaar noodgedwongen buitenshuis, toch feestelijk een verjaardag of 
huwelijksjubileum werd gevierd. Jonge mensen op het gras, drank en eten in het midden, 
opa’s en oma’s op kampeerstoelen en kinderen huppelden overal tussendoor. Het deed 
me denken aan de doelstelling waar de Volksparken indertijd voor waren opgericht: “De 
hele week moesten de arbeiders hard werken, maar op zondag konden ze rusten in het 
park. Bijvoorbeeld met een picknick op het gras of luisteren naar muziek”.  
De gevolgen van Corona waren en zijn ook op andere wijze duidelijk zichtbaar. Veel 
bezoekers nemen hun afval netjes mee, maar 
dat is helaas niet altijd het geval. En ook in ons 
park was te horen en (de volgende dag) te zien 
dat groepen jongeren, die nergens anders 
terecht konden, in de late avond en nacht feest 
vierden.  
Werfpop kon vanwege corona niet doorgaan. 
Positief neveneffect was wel dat het gras 
daardoor opvallend groen is gebleven. 
 
Lieke van Boven  
 

Uw bijdrage in de Nieuwsbrief van de VVLH?! 
 
Vandaag ontvangt u de september 2020-nieuwsbrief. 
De redactie streeft ernaar om elke twee maanden een nieuwsbrief te maken. 
 
Tot nu toe wordt de nieuwsbrief grotendeels gevuld met bijdragen van het bestuur of over 
activiteiten die door bestuursleden worden georganiseerd en gecoördineerd. 
 
Graag nodigen wij andere leden van de VVLH uit om ook bijdragen te leveren. 
Iets leuks of moois gezien in het park; of juist iets lelijks? Laat het de leden van uw 
vereniging weten en stuur een foto met bijschrift! 
Suggesties voor veranderingen en benieuwd hoe andere leden daarover denken? Stuur uw 
ideeën!  

 
Graag vragen wij uw bijdrage te voorzien van uw naam. Eventueel 
wordt plaatsing voorafgegaan door overleg met de redactie of het 
bestuur. 
 
Uw bijdrage kunt u zenden aan info@vriendenvandeleidsehout.nl  
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